
 
 

Anteckningar gjorda vid arbetsmöte inför sammanslagning av skytteorganisationerna i Gävleborg. 

Tid och plats: 8 december 2009 Rustkammaren Söderhamn 

 

Närvarande: 

Gävleborgs Skytteförbund: Ralf Ivarsson, Bengt Jansson, Tomas Bornestaf, Agne Martinsson och 

Gösta Jacobsson. 

Gävleborgs Ungdomsskytteförbund: Rolf Lindström, Kenneth Lindström och Robin Lindberg. 

Gästriklands Sportskytteförbund:  

Hälsinglands Sportskytteförbund: Hans Larson, Göran Uhlin och Per Andersson. 

 

Kvällens huvudpunkt var att Mats Tjernberg från Hälsinglands Idrottsförbund gästade oss och 

informerade lite om idrottsförbundet samt vilka bidrag som SDF och föreningarna får ifrån 

Idrottsförbundet. 

25 procent av bidraget baseras på antalet föreningar och 75 procent på lokalt aktivitetsstöd samt 

utbildningsdagar. 

25-30 öre per sammankomst går till SDF. 

För utbildning gäller att en kvällskurs ska vara minst 4 studietimmar och för en dag minst 6 

studietimmar. 

Föreningarna kan söka bidrag bland annat genom idrottslyftet, anläggningsbidrag mm. 

 

Mötet fortsatte sedan med en ny genomgång av stadgeförslaget där det föreslås att automatvapen skall 

ingå i gevärssektionen och att det skall finnas en ungdomssektion. 

 

Vi måste bestämma ett datum för årsmöten där alla fyra organisationerna först har sina årsmöten och 

avslutar sin verksamhet samt därefter ett årsmöte med bildandet av Gävleborgs skyttesportförbund. 

Alla fyra organisationerna fortsätter som vanligt fram till årsmötet.  

 

 

 

Föreslogs att nästa möte skall vara den 18 januari kl 18.30 på Rustkammaren. 

 

 

Vid pennan 

 

Ralf Ivarsson 
Ralf Ivarsson 


